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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §. alapján „A 2009. évi költségvetés hogyan fogja segíteni az
Agrárgazdasági Tanács ajánlás nyolcadik pontjának teljesülését, és mekkora forrás áll
rendelkezésre annak megvalósítására? címmel kérdést kívánok benyújtani Gráf Józse f
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Agrárgazdasági Tanács néhány hónappal ezelőtt tette közzé állásfoglalását az
agrárgazdaság 2007 . évi helyzetéről .
A jelentés megállapításaival szinte mindenki egyetértett, támogatva azt .
Az Agrárgazdasági Tanács tíz pontban tette meg ajánlásait az FVM ill . a kormány felé .
A nyolcadik ajánlási pontban a következőket mondja :

Magyarországon tervszerű erdőgazdálkodás folyik, mely köszönhet ő az erdőtörvényben és a
végrehajtási rendeletben foglalt rendelkezéseknek . A mezőgazdasági tárca egységes
erdőpolitikát alakított ki és folytat Magyarországon, ezáltal a jelentős értékű (ezer milliárd
forintot meghaladó) erdővagyon kezelésének felügyelete és irányítása jelenleg bizto s
kezekben van .
Továbbra is indokolt, hogy az erdészeti szakpolitikai és szakigazgatási feladatok ellátása a z
FVM-en belül működjön, valamint ki kell alakítani az egységes állami erd ővagyon-kezelést
az Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. keretei között.

Kérdezem Miniszter Urat, hogy a 2009 . évi költségvetés hogyan fogja segíteni a fenti ajánlá s
teljesülését, mekkora forrás áll a rendelkezésre az ajánlás megvalósítására ?

Várom megtisztelő válaszát.

Tápiószentmárton, 2008 . 12 . 12 .

Czerván Györg y
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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